
Notat fra møtet med Behandlingsreiser til utlandet(BHR). 

Møtet ble avviklet 26. januar 2016 i BHRs lokaler i Forskningparken 1 A i Oslo. 

Tilstede: Hilde Mogan, Linda Vold og Marie Larsen fra BHR, Maren A-Rasmussen, Eli 

Synnøve Gjerde, Ragnar Akre-Aas og Terje Nordengen fra PEF 

1. Kort rapport fra 2015. 

475 voksne, 20 ungdommer og 20 barn med ledsager fikk behandling på psoriasis-

programmet i 2015. Det kom inn ca. 650 søknader til psoriasisprogrammet i fjor, noe som 

førte til at mellom 70 og 80% av alle som søkte behandlingsreise, og fylte uttakskravene, fikk 

innvilget tur. Dette er en betydelig høyere innvilgelsesprosent enn tidligere år.  

En betydelig andel av de voksne med psoriasis som deltar på psoriasisprogrammet har også 

psoriasisartritt.   

2015-tallene for antall barn og ungdom med kroniske lungesykdommer og/eller atopisk eksem 

viser at 144 barn med ledsagere(288) og 42 ungdommer fikk innvilget behandlingsreise. 284 

pasienter med psoriasisartritt fikk innvilget behandlingsreise på revmaprogrammet i 2015. 

2. Planer for 2016 

Valle Marina(VM) vant anbudsrunden, og skal være behandlingssted for Psoriasisprogrammet 

og Kroniske lungesykdommer og/eller atopisk eksem hos barn og ungdom fra 01.01.2015 til 

31.12.2018. 

Det planlegges å sende ca. 480 voksne, 20 ungdommer og 20 barn med ledsagere på psoriasis-

programmet til Valle Marina i 2016. Det har vært god søkning på psoriasisprogrammets 

barne- og ungdomsgrupper, og alt tyder på at disse blitt fylt opp også dette året.   

Plantallene for Kroniske lungesykdommer og/eller atopisk eksem hos barn og ungdom i 2016 

er de samme som i 2015. Ungdom og barn med disse diagnosene kan søke behandlingsreise 

gjennom hele året.  

Det legges også opp til samme antall pasienter med psoriasisartritt på revmaprogrammet i 

2016 som i 2015, hvor 284 pasienter fikk innvilget behandlingsreise.  

3. Tilbakemeldinger fra brukerne. 

Alle pasientene som behandles på Valle Marina evaluerer oppholdet, og evaluerings-

rapportene for 2015 viste at pasientene var meget godt fornøyd med helsetjenestene de mottok 

på VM. Sykepleierne og det øvrige helsepersonellet på VM ble meget godt evaluert. 

Fortsatt var det mange pasienter som ikke var fornøyd med maten som ble servert i kantina på 

Valle Marina. En diettetiker ble hyret inn i 2015 for å bidra til en kvalitetshevning på maten, 

men det virker som det fortsatt er et forbedringspotensial her også i 2016.    

Ny fiberkabel inn til Valle Marina kom på plass i 2015, noe som har gitt tilfredsstillende 

internettdekning på alle leilighetene.  

Pasientene savner fortsatt stabile TV-signaler for å kunne følge med på nyheter etc. 

hjemmefra, selv om dette også har blitt bedre i løpet av 2015.  

4. Felles utfordringer i 2016                 

I tillegg til å holde hverandre gjensidig oppdatert, ser BHR og PEF behovet for samarbeid om 

å bidra til at tilbudet om Behandlingsreiser til utlandet blir bedre kjent blant brukergruppene 

og helsepersonell. BHR vil blant annet utvikle en informasjonsbrosjyre. PEF vil fortsette sitt 

arbeid med å informere om behandlingsreisene via informasjonsbrosjyrer, medlemsblad, 

nettsider og sosiale medier.  

 

Oslo 29. januar 2016 

 

Terje Nordengen 

Sekr.  


